
zApISNIK sA 7. sJEDNrcn SrolsKoc oDBoRA

odrLane dana 15.12.2022. godine s podetkom u 16.30 sati u prostoriji Skole.

Na sjednici prisutni: Gordana File5, ravnateljica, Nevenka Pokos predsjednica SO, Mladen
Delii, dlan SO, Ante Ldefic, dlan SO, Dani.lela Markovid, zapisnidar.

Odsutni: Sandra Tomljenovii, Martina Malogorski Jurjevii i Sonja Pavlii, dlanovi SO.

Sjednicu Skolskog odbora otvorila je predsjednica Skokkog odbora Nevenka Pokos i
pozdravila sve prisutne. Nakon Sto je utvrdena natpolovidna vedina predloZen je sljededi

Dnevni red sjednice:

1. Usvajanje Zapisnikasa6. sjednice Skolskog odbora
2. Financijski planzaperiod 2023.-2025. godine i Plan nabave 2023. godinu
3. EU projekti-Comm-Edu
4. Radni odnosi-natj edajizaradnamjesta Uditelj frzike, Uditelj tehnidke kulture, Uditelji

razredne nastave u produZenom boravku
5. Razno

Dnevni red je usvojen.

Ad.1.) ilanovi Skolskog odborajednoglasno suusvojili zapisnik sa6. sjednice SO od 7. 10.
2022.

Ad.2.) Ravnatelj ica j e prezentirala Financij ski plan za period 2023 . -2025 . kao i Plan nabave za
2023. godinu. Financijski plan i Plan nabave su jednoglasno usvojeni.

Ad.3) COMM-EDU je projekt koji nastoji potaknuti aktivno gradanstvo te kod udenika rczviti
vjeitine potrebne za komunikaciju, dijalog, osvjestavanje potreba te motivaciju za aktivnim
sudjelovanjem u stvaranju pozitivne proaktivne sredine kojoj je interesu bolji Zivot Sire
druStvene zajednice. Cilj projekta je stvaranj e mrele medusobne potpore i dijaloga izmedu
5kole, gradana i institucija. O projektu su ve6 ranije informirani dlanovi SO i to na sastanku
odrZanom 9.12.2022. u OS Dobri5e Cesarida na kojem je ravnateljica Skole odrilala
prezerrtac1u o projektu u suradnju sa udenicima Skole koji su prezentirali uodenu problematiku
u njihovoj detvrti. Sastanku su nazodili i predstavnici Vije6a gradske detvrti Pe5ienica.

Ad.4.) Provedeni su natjedaji zaUliteljafrzike, Uditelja tehnidke kulture kao i Uditelja razredne
nastave u produZenom boravku. Pismenom vrednovanju od 3 potencijalna kandidata nije se
odazvao niti jedan te ie se natjedaj ponoviti u sijednju 2023. godine. Na pisano vrednovanje za
tehnidku kulturu do5la je Sofija Manestar koja je zadovoljila i na pismenom i usmenom
vrednovanj u. Za Uditeljicu razredne nastave u produZenom boravku bilo je 14 prr1ava,6 ih je

pristupilo pisanom vrednovanju te su najbolje rezulatate ostvarile Ivana Peris i Doris Bruna
Kuki6. Nastavno na navedeno ravnateljica Gordana File5 je predloZila da se u radni odnos na
odredeno vrijeme na mjesto Uditelja tehnidke kulture primi Sofija Manestar,a u radni odnos na



neodredeno vrijeme na mjesto Uditelj/ice razredne nastave u produZenom boravku prime Ivana

Peris i Doris Bruna Kuki6. SO.le dao suglasnost na prijedlog ravnateljice.

Ad.5.) Razno

Ravnateljica je obavijestila dlanove SO kako je sukladno Dopisu gradskog txeda za

obrazovanje, sport i mlade, od 7. prosinca2022. (KLASA:6A2-02122-00112150, URbr:251-07-

l2-22-l), a koji se tide Organizac4e i realizacije financirane/sufinancirane prehrane za udenike,

dostavljen Zahtlev za odobrenjem dva radna mjesta: pomo6ne kuharice u Skolskoj kuhinji uz

obrazloLenje kako trenutno Skola ima zaposleno 3 djelatnice u Skolskoj kuhinji (jednu glavnu i

dvije pomoine kuharice) i sljede6i broj obroka:

- Mlijedni 286
- UlinaI0T
- Ru1ak222

Po preliminarnoj anketi roditelja provedenoj od 9. - 14. prosinca2}Z2., gotovo bi svi roditelji
prihvatili jedan besplatan obrok, i to po mogu6nosti rudak, Sto znadi da bi se umjesto 222rudka,

u Skoli, trebalo napraviti 368 rudkova. Zatal broj rudkova, (ali i zapovetar4e broja bilo kojeg
drugog obroka) potrebno je zaposliti jo5 dvije pomodne kuharice. (368:70:5,2). Takoder,uzto
Sto nedostaje djelatnika, potrebno 6e biti i dopuniti inventar Skolske kuhinje.

Sjednica SO zavr5ilaje u 17:30 sati.

Predsjednica SO

Nevenka Pokos,prof.
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Zapisnidar

01.-
Ddnijela Markovid


